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Vysvětlení zadávací dokumentace č. 2 
 

Zadavatel obdržel prostřednictvím e-mailové pošty dne 5. 1. 2024, č.j. MMB/0013128/2024, žádost dodavatele  

o vysvětlení zadávací dokumentace ve smyslu § 98 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, 

ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon“), a to k podlimitní veřejné zakázce zadávané 

ve zjednodušeném podlimitním řízení podle ustanovení § 53 zákona s názvem „Kancelářský nábytek pro 

Magistrát města Brna“. V návaznosti na obdrženou žádost uvádíme znění dotazu a připojujeme vysvětlení 

zadávací dokumentace.  
 

Žádost dodavatele: 

Dotaz č.1: 
V popisu pracovních stolů požadujete cituji: „mezi bočnicí a čelním panelem bude svislá hliníková trubka –  
v povrchové úpravě elox“ 
Je nutné, aby nohy stolů byly z eloxovaného hliníku? 
Dle našich zkušeností jsou hliníkové nohy zbytečně drahé a mají nižší pevnost. 
Můžeme použít kovové nohy s povrchovou úpravou práškovou barvou v efektu hliník? Nohy jsou pevnější  
a stoly budou mít tím pádem vyšší stabilitu. 
 
Dotaz č.2: 
V popisu jednacích stolů požadujete cituji: „obě sestavy nohou (kovové bočnice) budou spojeny 
hliníkovými podélníky, které slouží též jako výztuha stolové desky“ 
Je nutné, aby podélníky byly z hliníku? 
Podélníky jsou pod stolovou deskou, a tudíž ani nebudou vidět, jsou zbytečně drahé a mají nižší pevnost. 
Můžeme použít podélníky s povrchovou úpravou práškovou barvou v efektu hliník? Kovové podélníky máme 
v našem standartu, jsou pevnější a stoly budou mít tím pádem vyšší stabilitu. 
 
Prosím o odpověď bez zbytečného odkladu. 
 
Předem děkuji  
 

Odpověď zadavatele k dotazu č. 1: 
Zadavatel sděluje, že trvá na specifikaci uvedené v příloze č. 2 Zadávací dokumentace, položka „Pracovní 

stoly“ – tedy že mezi bočnicí a čelním panelem bude svislá hliníková trubka – v povrchové úpravě elox, 

 

 



Statutární město Brno | Magistrát města Brna | Odbor vnitřních věcí 

Malinovského nám. 3 | 601 67  Brno | www.brno.cz 

 

Odpověď zadavatele k dotazu č. 2: 

Zadavatel sděluje, že ve věci specifikaci uvedené v příloze č. 2 Zadávací dokumentace, týkající se položky 

„Jednací stoly“ připouští použití kovových podélníků s práškovou povrchovou úpravou namísto hliníkových 

podélníků. 

 

Vzhledem k tomu, že výše uvedená změna může rozšířit okruh možných účastníků zadávacího řízení, 

zadavatel prodlužuje ve smyslu § 99 odst. 2 zákona lhůtu pro podání nabídek o celou její původní délku. Nová 

lhůta pro podání nabídek je stanovena do 25. 1. 2024 do 9.00 hodin. 

 

 

 

 

S pozdravem  

 

 

 

 

 

Mgr. Jaroslava Slámová 

vedoucí Odboru vnitřních věcí 
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